Zona: Canada Codigo: V2085744
AN IPEDRO
S P R CET-AA-1865-IM2-SY-750-CAN-(CUART)-V2

18 6 SYRAH 200X 2006 2007 2008 2009
XXX XXXXXX VINEYARD, OI0I0IOIOIO VALLEY LOS QUILLAYES VINEYARD, CACHAPOAL VALLEY
Sngl Vinayerd VIGNOBLE XXX XXXXXX, VALLEE OIOIOIOIOIO VIGNOBLE LOS QUILLAYES, VALLEE DE CACHAPOAL

Each of the wines from the 1865 line comes from its own selected vineyard planted with a
specific variety. Each “single vineyard" is carefully managed in accordance with the
conditions of its grape variety, soil and climate—or terroir—to produce wines with
consistently unique personalities and quality.

1865 Syrah comes from Los Quillayes, our vineKard located in the heights of the Cachapoal
Valley. The vineyards, located 700 mts. above the sea level, on the Andes Mountain's slope,
provides it with special features.

Chacun des vins de la gamme 1865 est issu d'un vignoble sélectionné et planté avec un
unique cépage. Chaque « Single Vineyard » est soigneusement controlé en accord avec les
conditions de lavariété duraisin, dusol, duclimat ou du terroir, pour produire
systématiquement des vins d'une qualité et d'une personnalité unique.

Syrah 1865 est originaire de Los Quilla\(]es, notre vignoble situé a 700 metres au dessus du
niveau de la mer, dans la vallée de Cachapoal sur un versant de la cordillére des Andes qui
|ui confére des caractéristiques uniques.

This wine s bottled unfitered to Freserve allts qualiies. )
Ce vin est mis en bouteile non fftré pour préserver tout son caractére et toute sa qualité.

V2085744

CONTAINS SULPHITES / CONTIENT DES SULFITES
RETURN FOR REFUND WHERE APPLICABLE
CONSIGNEE LA OU LA LOILE PRESCRIT

Produced and Bottled by / Produit et embouteillé par
Vifia San Pedro S.A. Molina, Chile - Envasado en Chile

EAN-13
R SN PR 780430012962-0

Medidas: 82 x 82 Papel: Estate 8 Colores . . .

Barniz: Mate Sist. de Imp: Autoadhesivo Negro P.186 U P.7534  Cool
Gray 9



